
Generalforsamling grundejerforeningen Vestervangsparken 

19/2 2025  
 

Dagsorden: 
 
 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Kassereren fremlægger regnskab 
4. Indkomne forslag 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

● Bestyrelsesmedlemmerner Rune & Martin er på valg og ønsker alle 
genvalg 

6. Valg af revisorer (udenfor bestyrelsen) samt suppleant (udenfor bestyrelsen) 
7. Evt. 

—----------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

1. Anders Leick fra nr. 12 er valgt til dirigent.  
Anders konstaterer at generalforsamlingen er korrekt indkaldt og 
generalforsamlingen er beslutningsdygtig ved simpelt flertal. 

● Nr. 41 bemærkede at der igen i år ikke er indkaldt i hustandens postkasse 
 
 

2. Rune fremlægger sin beretning, som kan findes på foreningens hjemmeside 
www.vestervangsparken.dk 

 
 

3. Regnskabet’s bemærkninger blev delt rundt, regnskabet kan også findes på 
foreningens hjemmeside www.vestervangsparken.dk 

● Overordnet set kan det konstateres at foreningens økonomi ser fin ud, 
men kan ende med at blive presset grundet øgede udgifter til bl.a. 
snerydning og containere. 

● Regnskabet blev godkendt. 
 
 

4. Ingen indkomne forslag 
 

 

 
5.  Der var ikke andre der ønskede at stille op til valg, så alle blev genvalgt. 

Trine og Julie blev valgt som suppleanter. 
 

 
     6.  Begge revisorer samt suppleant blev genvalgt  

http://www.vestervangsparken.dk/
http://www.vestervangsparken.dk/


 
 
      7. 
  

1) Der blev spurgt til om bestyrelsen har kendskab til kommunens indsats for at 
minimere oversvømmelserne/høj vandstand i søen. Det har bestyrelsen ikke ud 
over der kun er en vej ud af søen med en sluse, men det bemærkes at 
vandstanden ikke er bemærkelsesværdigt højere end vanligt. 
 
2) Der blev spurgt til status på de vandproblemer der har været med separering 
af regnvand og spildevand, og om det har påvirket at spildevand er sendt ned i / 
mod søen. 
Umiddelbart har der ikke været problemer i knap et år.  
 
3) Bestyrelsen bemærkede at de endnu engang har ansøgt om at få en 
hjertestarter til kvarteret. 
 
4) Julie nr. 39 vil gerne lave endnu et borgertip på vores fortovs fliser da de ligger 
meget ujævnt  

 
 
 

Forslag til bestyrelsen: 
 

- Lav om i vedtægterne så indkaldelse til Generalforsamling også kan fremsendes 
pr. mail. 
 


